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Eyre, Simon The Distinguished Service Medal 1914-1938 The First 25 Years  
 
Edition 2020, Hardback, size 240x170mm, language english, 840 pages including colour plates. 
 
The Distinguished Service Medal was the main gallantry medal given to naval ratings during the First World
War, with over 4,000 medals being awarded. The citations for these awards are difficult to identify in surviving
documents, which has meant that the reason why many of the awards were made has remained somewhat
enigmatic. 
 
For the first time this book documents all the surviving recommendations for these awards as well as
providing analysis of the campaigns for which the awards were made. The posthumous recommendations for
the medal and also details of the other awards made to DSM recipients are included to provide a definitive
history of the medal during the First World War and the Interwar period. 
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Ausgabe 2020, gebundene Ausgabe, Größe 240 x 170 mm, Sprache Englisch, 840 Seiten inklusive
Farbtafeln. 
 
Die Distinguished Service Medal war die wichtigste Galanterie-Medaille für Marinebewertungen während des
Ersten Weltkriegs. Über 4.000 Medaillen wurden verliehen. Die Zitate für diese Auszeichnungen sind in
überlebenden Dokumenten schwer zu identifizieren, was dazu geführt hat, dass der Grund, warum viele der
Auszeichnungen vergeben wurden, etwas rätselhaft geblieben ist. 
 
Zum ersten Mal dokumentiert dieses Buch alle überlebenden Empfehlungen für diese Auszeichnungen und
bietet eine Analyse der Kampagnen, für die die Auszeichnungen vergeben wurden. Die posthumen
Empfehlungen für die Medaille sowie Einzelheiten zu den anderen Auszeichnungen, die an DSM-Empfänger
vergeben wurden, enthalten eine endgültige Geschichte der Medaille während des Ersten Weltkriegs und der
Zwischenkriegszeit. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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